永續發展倡議書

This was the state of the state

金元福包裝企業(股)公司與玉山銀行共同致力於追求永續發展,我們以實踐ESG、推動聯合國SDGs永續發展目標為己任,持續發揮影響力。

金元福包裝企業(股)公司承諾,針對氣候變遷採取行動,控制溫室氣體排放, 減緩對氣候的影響,於2021年盤點用電或排碳狀況,規劃投入資源,採取具體 節電或減碳行動。

玉山銀行承諾,針對氣候變遷採取行動,積極發展永續金融,以支持再生能源設備建置,同時持續控管營運環境各項指標,包含碳排放量、用水量及廢棄物量,以實際行動減緩對環境的衝擊。

我們將攜手擬定永續發展策略與行動方案,成為世界一等的企業公民,共同拋磚引玉,促進產業界更加重視環境、社會與公司治理,朝永續發展的目標前進!

金元福包裝企業 (股)公同董事長

7

玉山銀行董事長

10 3 11

Sustainable Development Advocacy

The House of the said of the s

KING YUAN FU PACKAGING CO., LTD. and E.SUN Commercial Bank are devoted to sustainable development. Our mutual purpose is to fulfill ESG principles, promote SDGs and exert influence.

KING YUAN FU PACKAGING CO., LTD. is committed to taking action against climate change. We promise to control the emission of greenhouse gases to alleviate environmental impact. We would inventory electricity usage or carbon emission in 2021, and devote resources to taking concrete actions on energy saving and carbon reduction.

E.SUN Commercial Bank is committed to taking action against climate change. We promise to alleviate environmental impact by proactively developing sustainable finance to support renewable energy facilities, and managing operational impacts on environment, including carbon emission, water usage and waste generation.

Together we would develop the strategy and action plan of sustainable development and endeavor to become first-rate global corporate citizens. With the aim to extend influence on environment, society and corporate governance, we would keep pursuing sustainable development.

Chairman, KING YUAN FU PACKAGING CO., LTD.

Chairman, E.SUN Bank

Joseph Huang